
 
 

 
 

 
 

 

- Н/р проф. др Жарку Обрадовићу, министру просвете 
- Н/р Дејан Костић, директор РАМРС 
- Средствима информисања 

- Члановима СрпС 
 

 
         Поштовани, 
 

         У току јучерашњег дана (09. фебруара)  појавило се у јавности још једно  
саопштење Синдиката радника у просвети Србије потписано од стране 

председника РО СрпС-а Слободана Брајковића, које је достављено и медијима и 
Министарству просвете и у коме се  наводи да је „Синдикат радника у просвети 
Србије на седници Републичког одбора 06- фебруара 2011. године донео Одлуку 

којом повлачи и  поништава потпис Слободана Брајковића и наставља штрајк са 
скраћеним часовима на 30 минута“ и да „Полазећи од чињенице да су наше 
школе и даље  у штрајку, тражимо да нас и даље позивате и укључујете у 

преговоре око разматрања и решавања наших захтева“(допис под р.бр. 35 од 
09.02-2011.) У прилогу дописа су приложени: „Записник“ са „седнице“ РО, у  коме 

је наведена одлука и „Одлука о повлачењу потписа Протокола“.  
 Након обављених конултација са легалним члановима РО дошао сам до 
сазнања да седнице у том времену и са присутнима који су наведени у 

„Записнику“ није ни било, што је усталом потврдио и сам Слободан Брајковић 
Обавештењем које  је „вечерас, 06.02.2011. године у 21:30 часова“ достављао „на 
факс школе“. У поменутом Обавештењу се „позива чланство да од понедељка 

настави штрајк од 30 минута, а о доношењу Одлуке о поништењу Протокола 
одлучиће РО СПРС-е у најкраћем временском периоду“ из чега је јасно да у то 

време та одлука и није донета и да се ради о фалсификату. Поготову што су 
веродостојност тог документа својим потписима потврдила и четри члана РО 
који уопште нису ни верификовани као чланови РО, пошто један од њих је 

раније и пре верификације мандата поднео оставку на то место те га није ни 
конзумирао, а друга тројица које је предложила  скпуштина београдског огранка 

СрпС нису ни могла бити верификована пошто је ГО СОБ поништио ту 
скупштину. Сем тога потписи за спорни „Записник“ су сакупљани 07. односно 
08. фебрура  и како имамо сазнања под притиском. 

         Како и овај допис као и раније  изјаве г-дина Брајковића уносе и надаље 
забуну у чланству и јавности и овим путем јавно демантујем да је одржана било 
каква седница Републичког одбора СрпС-а, сем оне која је одржана истог дана у 

времену од 12.00-14.00 часова којој је присуствовала већина чланова 
Републичког одбора, укупно 12 од 20 и која је донела одлуке да прихвата 
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поменути Протокол и позива чланство на нормализацију наставе. Са ове седнице 
издато је службено саопштење под редним бројем 30 од 06.02.2011.г. под 

насловом „Од понедељка нормализација наставе у школама“. Исто саопштење је 
прослеђено јавности, Министарству и синдикалним организацијама.  

 Поменуте одлуке  је Републички одбор СрпС-а донео великом већином 
гласова (1 глас против и 1 глас уздржан). Чак је и сам председник Републичког 
одбора, Слободан Брајковић, приликом тог гласања, гласао за одлуку да се 

прихвати Протокол и да се од понедељка нормализује настава. Уздржан је био 
потпредседник Републичког одбора Ранко Хрњаз, а против је била колегиница 
Драгица Станимировић. 

 Стога је и овакав документ најобичнији фалсификат и самовоља 
председника који је за себе узурпирао право да сам мења одлуке највишег органа 

Синдиката, о чему ће се ових дана изјаснити и конститутивни делови СрпС-а, а 
надамо се и сам Републички одбор као највиши орган. На овај начин се показала 
сва неозбиљност председника Синдиката, који је под притиском појединаца из 

неких школа, донео овакву „одлуку“ супротно интересу целе организације и тиме 
угрозио шансу да наше колеге које су стекле право на јубиларну награду у 2009. 

и 2010. г. ту награду и добију (прети да дође до застаре права), а  одбацивањем  
реалне повишице у износу од 13,6% -14,5%  угрозио и  могућност да се наставе 
преговори око додатних повишица. Сем тога неприхватањем Протокола су 

доносиоци спорене одлуке угрозили и побољшање материјалног положаја за друге 
запослене у јавним службама и пензионера, пошто је Влада одлучила и на основу 
овог Протокола била спремна да и за ове категорије издвоји 10 милијарди више 

од првобитног плана. И не само то, на овај начин угрожено је и питање амнестије 
штрајкача за које је договорено да уколико се у понедељак врате у школе и почну 

са редовном наставом неће бити никаквих санкција, а да све оно ван тога иде на 
сопствену одговорност појединаца или оних који их воде у такву авантуру. 
 

Срдачан синдикални  поздрав! 
 
 

Беорад, 10.02.2011.год.                                         проф. Хаџи Здравко М. Ковач 
                                                                                 генерални секретар СрпС   

 
 
 

У прилогу: 
- Саопштење СрпС-а бр. 30 од 06.02.2011.год. 

- „Одлука“ СрпС од 06.02.2011.год. 
- „Одлука“ СрпС бр. 32 од 07.02.2011. год. 
- Допис СрпС бр. 35 од 09.02.2011. год. 


